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W LXI sesji Rady Miejskiej w Izbicy VIII kadencji w dniu 23 maja 2023 roku uczestniczyło 13 
radnych: 
 

1. Dusznik Janusz 
2. Łagoda Małgorzata 
3. Kulikowski Dariusz 
4. Ciastoch Teresa 
5. Kukiełka Jacek 
6.Franaszczuk Bogusław  
7. Piłat Alicja 
8. Gorzała Ryszard 
9.Śliwa Tadeusz 
10.Pawlak Sławomir 
11.Solan Elżbieta 
12. Paul Stanisław 
13. Suszek Bogusław 

 

Poza radnymi w sesji udział wzięli: 

- Jerzy Lewczuk - Burmistrz Miasta i Gminy Izbica 
-  Monika Piłat–  Skarbnik Miasta i Gminy Izbica 
- Aneta Kister - Kiełb- Dyrektor Oświaty. 
-  Weronika Downar-Zapolska-Dyrektor SOKIS-u. 
- Edyta Kurek-Dyrektor Biblioteki Publicznej. 
- Patrycja Mirowska-Kierownik GOPS 
 
Listy obecności stanowią odpowiednio załączniki Nr 19a Nr 19b do niniejszego protokołu. 

 
P U N K T   NR 1 

 
LXI sesję Rady Miejskiej w Izbicy VIII kadencji otworzył Przewodniczący Rady Janusz Dusznik. 
Na wstępie powitał wszystkich uczestników sesji. 
 
 

 
P U N K T  NR 2 

 
Przewodniczący Rady  stwierdził na podstawie listy obecności, że w sesji uczestniczy 13 

radnych przy statutowym składzie  - 15 radnych. Nieobecni radni: radny Janusz Mazurek, radna Grażyna 
Naklicka zgłosili swoją nieobecność, która została usprawiedliwiona przez Przewodniczącego Rady. 

 
Przewodniczący Rady stwierdził dalej, że Rada Miejska może obradować i podejmować prawomocne 
decyzje – uchwały. 
Następnie Przewodniczący odczytał proponowany porządek obrad LXI Sesji Rady Miejskiej. 

 
 Porządek obrad LXI sesji Rady Miejskiej w Izbicy przedstawiał się następująco: 
 

1. Otwarcie Sesji. 
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2. Stwierdzenie quorum i przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z LX Sesji Rady Miejskiej w Izbicy. 
4. Interpelacje i zapytania radnych. 
5. Przyjęcie sprawozdania z prac Rady Miejskiej.  
6. Przyjęcie sprawozdania z prac Komisji Stałych: Komisji Rewizyjnej, Komisji Oświaty, Kultury, 

Zdrowia i Opieki Społecznej, Komisji Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa, Gospodarki 
Komunalnej i Budżetu Rady Miejskiej. 

7. Przyjęcie sprawozdania z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Izbicy za rok 
2022. 

8. Przyjęcie sprawozdania z zasobów pomocy społecznej. 
9. Przyjęcie sprawozdania z Gminnej strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych na lata 

2023-2032. 
10. Przyjęcie sprawozdania  z Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2022-2024. 
11. Przyjęcie sprawozdania z działalności Zespołu Interdyscyplinarnego do Spraw Przeciwdziałania 

Przemocy w Rodzinie w Gminie Izbica.  
12. Przyjęcie sprawozdania z działalności Samorządowego Ośrodka Kultury i Sportu. 
13. Przyjęcie sprawozdania z działalności Samorządowego Ośrodka Oświaty. 
14. Przyjęcie sprawozdania z działalności Gminnej Biblioteki Publicznej.                                                         
15. Przyjęcie sprawozdania z realizacji Programu Współpracy Gminy Izbica z Organizacjami 

Pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego w 
roku 2022. 

16. Przyjęcie sprawozdania z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki , Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych i Narkomani w Gminie Izbica w roku 2022. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych oraz 
określenia granic obwodów publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę 
Izbica od dnia 1 września 2023 roku. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany przyjęcia Strategii Rozwiazywania Problemów 
Społecznych Gminy Izbica na lata 2023-2032. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zmianę porozumienia międzygminnego 
dotyczącego przyjęcia przez Gminę Izbica od Gminy Nielisz częściowej realizacji zadań w 
zakresie zbiorowego zaopatrzenie w wodę. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wymagań jakie powinien spełnić przedsiębiorca 
ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie opróżniania 
zbiorników bez dopływowych lub osadników przydomowych oczyszczalni ścieków oraz 
transportu nieczystości ciekłych. 

21. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Krasnostawskiego. 
22. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej na rok 2023. 
23. Dyskusja i wolne wnioski  
24. Zakończenie sesji. 

 
 

W głosowaniu jawnym, w którym uczestniczyło 13 radnych – wszyscy jednogłośnie 
opowiedzieli się za przyjęciem porządku obrad.    
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                                                   P U NK T  NR 3 
 

 
W kolejnym punkcie Przewodniczący Rady poinformował, że protokół z LX  sesji Rady 

Miejskiej  był wyłożony do wglądu i każdy radny mógł się  z nim zapoznać. W związku  z tym wystąpił 
z zapytaniem czy są uwagi do protokołu. 
Ponieważ żadnych uwag nie wniesiono Przewodniczący Rady powyższy protokół poddał pod 
głosowanie. 
W głosowaniu jawnym, w którym uczestniczyło 13 radnych – wszyscy jednogłośnie opowiedzieli się 
za przyjęciem protokołu z LX sesji Rady Miejskiej . 

                                                   P U N K T  NR 4  

 
Radni nie wnieśli żadnych interpelacji ani zapytań. 

                                                   P U N K T  NR 5 
 

Pan Przewodniczący poinformował, że sesje i praca Rady Miejskiej  odbywały się zgodnie z 
ustalonym planem .Według potrzeb były zwoływane, także  Sesje Nadzwyczajne . Podziękował 
wszystkim radnym za dobrą współpracę, zaangażowanie i rzeczowe podejście do tematów. 
Sprawozdanie z prac Rady Miejskiej było dokładnie omówione na dzisiejszych  Komisjach i 
pozytywnie przez nie zaopiniowane. Pan Przewodniczący zapytał radnych , czy mają jeszcze jakieś 
pytania odnośnie sprawozdania. Radni nie zgłosili pytań. Pan Przewodniczący zarządził głosowanie. 
W głosowaniu jawnym w którym uczestniczyło 13 radnych 
„za” przyjęciem głosowali: 

1. Dusznik Janusz 
2. Łagoda Małgorzata 
3. Kulikowski Dariusz 
4. Ciastoch Teresa 
5. Kukiełka Jacek 
6.Franaszczuk Bogusław  
7. Piłat Alicja 
8. Gorzała Ryszard 
9.Śliwa Tadeusz 
10.Pawlak Sławomir 
11.Solan Elżbieta 
12. Paul Stanisław 
13. Suszek Bogusław 

 
Głosy „przeciw” – 0 
„Wstrzymali się od głosu”-0 
Po głosowaniu Przewodniczący Rady przedstawił wynik głosowania i stwierdził, że Rada  przyjęła 
sprawozdanie jednogłośnie. 
Sprawozdanie z Prac Rady Miejskiej -stanowi załącznik nr.1 do niniejszego protokołu 
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                                                   P U N K T  NR 6  

 
 Pan Przewodniczący Janusz Dusznik podziękował Panu Przewodniczącemu  Tadeuszowi 
Śliwie za prowadzenie  obrad Wspólnych Komisji. Sprawozdanie z Prac Komisji Stałych: Komisji 
Rewizyjnej, Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Opieki Społecznej, Komisji Rozwoju 
Gospodarczego, Rolnictwa, Gospodarki Komunalnej i Budżetu Rady Miejskiej zostało szczegółowo 
omówione na dzisiejszym posiedzeniu Wspólnym Komisji.  Pan Przewodniczący zapytał radnych , 
czy mają jeszcze jakieś pytania odnośnie sprawozdania. Radni nie zgłosili pytań. Pan Przewodniczący 
zarządził głosowanie. 
W głosowaniu jawnym w którym uczestniczyło 13 radnych 
„za” przyjęciem głosowali: 

1. Dusznik Janusz 
2. Łagoda Małgorzata 
3. Kulikowski Dariusz 
4. Ciastoch Teresa 
5. Kukiełka Jacek 
6.Franaszczuk Bogusław  
7. Piłat Alicja 
8. Gorzała Ryszard 
9.Śliwa Tadeusz 
10.Pawlak Sławomir 
11.Solan Elżbieta 
12. Paul Stanisław 
13. Suszek Bogusław 

 
Głosy „przeciw” – 0 
„Wstrzymali się od głosu”-0 
Po głosowaniu Przewodniczący Rady przedstawił wynik głosowania i stwierdził, że Rada  przyjęła 
sprawozdanie jednogłośnie. 
Sprawozdanie z prac Komisji Stałych: Komisji Rewizyjnej, Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Opieki 
Społecznej, Komisji Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa, Gospodarki Komunalnej i Budżetu Rady 
Miejskiej- stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu 
 
 
 
 
                                                         P U N K T  NR 7 
 
Pan Przewodniczący oznajmił że, na dzisiejszym posiedzeniu Wspólnych Komisji była obecna Pani 
Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej, Pani Patrycja Mirowska, która dokładnie omówiła 
sprawozdanie z działalności Ośrodka, radni zadawali pytania na które pani Kierownik udzieliła 
wyczerpujących odpowiedzi. 
Pan Przewodniczący zapytał radnych czy mają jeszcze pytania odnośnie sprawozdania . Pytań nie 
zgłoszono . Pan Przewodniczący zarządził głosowanie .  
W głosowaniu jawnym w którym uczestniczyło 13 radnych 
„za” przyjęciem głosowali: 

1. Dusznik Janusz 
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2. Łagoda Małgorzata 
3. Kulikowski Dariusz 
4. Ciastoch Teresa 
5. Kukiełka Jacek 
6.Franaszczuk Bogusław  
7. Piłat Alicja 
8. Gorzała Ryszard 
9.Śliwa Tadeusz 
10.Pawlak Sławomir 
11.Solan Elżbieta 
12. Paul Stanisław 
13. Suszek Bogusław 

 
Głosy „przeciw” – 0 
„Wstrzymali się od głosu”-0 
Po głosowaniu Przewodniczący Rady przedstawił wynik głosowania i stwierdził, że Rada  przyjęła 
sprawozdanie jednogłośnie. 
 Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Izbicy za rok 2022.- stanowi 
załącznik nr. 3 do niniejszego protokołu 
 
 
                                                          P U N K T  NR 8 
 
Tak jak w poprzednim punkcie Pan Przewodniczący poinformował że, na dzisiejszym posiedzeniu 
Wspólnym Komisji była obecna Pani Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej, która 
dokładnie omówiła sprawozdanie z Zasobów Pomocy Społecznej, radni zadawali pytania na które 
pani Kierownik udzieliła wyczerpujących odpowiedzi. Była dyskusja. 
Pan Przewodniczący zapytał radnych czy mają jeszcze pytania odnośnie sprawozdania . Pytań nie 
zgłoszono . Pan Przewodniczący zarządził głosowanie .  
W głosowaniu jawnym, w którym uczestniczyło 13  radnych 
„za” przyjęciem  głosowali: 

1. Dusznik Janusz 
2. Łagoda Małgorzata 
3. Kulikowski Dariusz 
4. Ciastoch Teresa 
5. Kukiełka Jacek 
6.Franaszczuk Bogusław  
7. Piłat Alicja 
8. Gorzała Ryszard 
9.Śliwa Tadeusz 
10.Pawlak Sławomir 
11.Solan Elżbieta 
12. Paul Stanisław 
13. Suszek Bogusław 

 
Głosy „przeciw” – 0 
„Wstrzymali się od głosu”-0 
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Po głosowaniu Przewodniczący Rady przedstawił wynik głosowania i stwierdził, że Rada  przyjęła 
sprawozdanie jednogłośnie. 
Sprawozdanie z Zasobów Pomocy Społecznej- stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu 
 
 
                                                          P U N K T  NR 9 
 
Sprawozdanie z Gminnej Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych na lata 2023-2032. 
Tak jak wcześniejsze było szeroko omawiane na dzisiejszych Komisjach Stałych. Sprawozdanie jest 
wyczerpujące i rzeczowe. Pan Przewodniczący zapytał radnych czy mają jeszcze pytania odnośnie 
sprawozdania . Pytań nie zgłoszono . Pan Przewodniczący zarządził głosowanie . 
W głosowaniu jawnym w którym uczestniczyło 13 radnych 
„za” przyjęciem głosowali: 

1. Dusznik Janusz 
2. Łagoda Małgorzata 
3. Kulikowski Dariusz 
4. Ciastoch Teresa 
5. Kukiełka Jacek 
6.Franaszczuk Bogusław  
7. Piłat Alicja 
8. Gorzała Ryszard 
9.Śliwa Tadeusz 
10.Pawlak Sławomir 
11.Solan Elżbieta 
12. Paul Stanisław 
13. Suszek Bogusław 

 
Głosy „przeciw” – 0 
„Wstrzymali się od głosu”-0 
Po głosowaniu Przewodniczący Rady przedstawił wynik głosowania i stwierdził, że Rada  przyjęła 
sprawozdanie jednogłośnie. 
Sprawozdanie z Gminnej Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych na lata 2023-2032.-stanowi 
załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 
 
 
                                                           P U N K T  NR 10 
 
Sprawozdanie  z Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2022-2024 tak jak wcześniejsze 
było szeroko omawiane na dzisiejszych Komisjach Stałych. Sprawozdanie jest wyczerpujące i 
rzeczowe. Pan Przewodniczący zapytał radnych czy mają jeszcze pytania odnośnie sprawozdania . 
Pytań nie zgłoszono . Pan Przewodniczący zarządził głosowanie. 
W głosowaniu jawnym w którym uczestniczyło 13 radnych 
„za” przyjęciem głosowali: 

1. Dusznik Janusz 
2. Łagoda Małgorzata 
3. Kulikowski Dariusz 
4. Ciastoch Teresa 
5. Kukiełka Jacek 
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6.Franaszczuk Bogusław  
7. Piłat Alicja 
8. Gorzała Ryszard 
9.Śliwa Tadeusz 
10.Pawlak Sławomir 
11.Solan Elżbieta 
12. Paul Stanisław 
13. Suszek Bogusław 

 
Głosy „przeciw” – 0 
„Wstrzymali się od głosu”-0 
Po głosowaniu Przewodniczący Rady przedstawił wynik głosowania i stwierdził, że Rada  przyjęła 
sprawozdanie jednogłośnie. 
Sprawozdanie z Sprawozdanie  z Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2022-2024  .- 
stanowi załącznik nr. 6 do niniejszego protokołu. 
 
                                                          P U N K T  NR 11 
 
Tak jak w poprzednim punkcie Pan Przewodniczący poinformował że, na dzisiejszym posiedzeniu 
Wspólnym Komisji była obecna Pani Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej, która 
dokładnie omówiła sprawozdanie  z działalności Zespołu Interdyscyplinarnego do Spraw 
Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie w Gminie Izbica. Pan Przewodniczący zapytał radnych czy 
mają jeszcze pytania odnośnie sprawozdania . Pytań nie zgłoszono . Pan Przewodniczący zarządził 
głosowanie 
W głosowaniu jawnym w którym uczestniczyło 13 radnych 
„za” przyjęciem głosowali: 

1. Dusznik Janusz 
2. Łagoda Małgorzata 
3. Kulikowski Dariusz 
4. Ciastoch Teresa 
5. Kukiełka Jacek 
6.Franaszczuk Bogusław  
7. Piłat Alicja 
8. Gorzała Ryszard 
9.Śliwa Tadeusz 
10.Pawlak Sławomir 
11.Solan Elżbieta 
12. Paul Stanisław 
13. Suszek Bogusław 

 
Głosy „przeciw” – 0 
„Wstrzymali się od głosu”-0 
Po głosowaniu Przewodniczący Rady przedstawił wynik głosowania i stwierdził, że Rada  przyjęła 
sprawozdanie jednogłośnie. 
Sprawozdanie z działalności Zespołu Interdyscyplinarnego do Spraw Przeciwdziałania Przemocy w 
Rodzinie w Gminie Izbica- stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 
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                                                           P U N K T  NR 12 
 
 Pan Przewodniczący oznajmił że, na dzisiejszym posiedzeniu Wspólnych Komisji była obecna Pani 
Dyrektor SOKIS-u  Pani  Weronika Downar-Zapolska, która dokładnie omówiła sprawozdanie z 
działalności Ośrodka, radni zadawali pytania na które Pani Dyrektor udzieliła wyczerpujących 
odpowiedzi. 
Pan Przewodniczący zapytał radnych czy mają jeszcze pytania odnośnie sprawozdania . Pytań nie 
zgłoszono . Pan Przewodniczący zarządził głosowanie sprawozdania z działalności Samorządowego 
Ośrodka Kultury i Sportu. 
W głosowaniu jawnym w którym uczestniczyło 13 radnych 
„za” przyjęciem głosowali: 

1. Dusznik Janusz 
2. Łagoda Małgorzata 
3. Kulikowski Dariusz 
4. Ciastoch Teresa 
5. Kukiełka Jacek 
6.Franaszczuk Bogusław  
7. Piłat Alicja 
8. Gorzała Ryszard 
9.Śliwa Tadeusz 
10.Pawlak Sławomir 
11.Solan Elżbieta 
12. Paul Stanisław 
13. Suszek Bogusław 

 
Głosy „przeciw” – 0 
„Wstrzymali się od głosu”-0 
Po głosowaniu Przewodniczący Rady przedstawił wynik głosowania i stwierdził, że Rada  przyjęła 
sprawozdanie jednogłośnie. 
Sprawozdanie z działalności Samorządowego Ośrodka Kultury i Sportu -stanowi załącznik nr 8 do 
niniejszego protokołu. 
 
 
                                                       P U N K T  NR 13 
 
Sprawozdanie z działalności Samorządowego Ośrodka Oświaty było szeroko omawiane przez Panią 
Dyrektor Ośrodka Oświaty na obradach Wspólnych Komisji. Była dyskusja. Pan Przewodniczący 
zapytał radnych czy mają jeszcze pytania odnośnie sprawozdania . Pytań nie zgłoszono . Pan 
Przewodniczący zarządził głosowanie. 
W głosowaniu jawnym w którym uczestniczyło 13 radnych 
„za” przyjęciem głosowali: 

1. Dusznik Janusz 
2. Łagoda Małgorzata 
3. Kulikowski Dariusz 
4. Ciastoch Teresa 
5. Kukiełka Jacek 
6.Franaszczuk Bogusław  
7. Piłat Alicja 



9 
 

8. Gorzała Ryszard 
9.Śliwa Tadeusz 
10.Pawlak Sławomir 
11.Solan Elżbieta 
12. Paul Stanisław 
13. Suszek Bogusław 

 
Głosy „przeciw” – 0 
„Wstrzymali się od głosu”-0 
Po głosowaniu Przewodniczący Rady przedstawił wynik głosowania i stwierdził, że Rada  przyjęła 
sprawozdanie jednogłośnie. 
Sprawozdanie z działalności Samorządowego Ośrodka Oświaty – stanowi załącznik nr 9 do 
niniejszego protokołu 
 
                                                           P U N K T  NR 14 
 
Pan Przewodniczący oznajmił że, na dzisiejszym posiedzeniu Wspólnych Komisji była obecna Pani 
Dyrektor gminnej Biblioteki Publicznej, która dokładnie omówiła sprawozdanie z działalności 
Biblioteki,  radni zadawali pytania na które pani Dyrektor udzieliła wyczerpujących odpowiedzi. 
Pan Przewodniczący zapytał radnych czy mają jeszcze pytania odnośnie sprawozdania . Pytań nie 
zgłoszono . Pan Przewodniczący zarządził głosowanie .    
   W głosowaniu jawnym w którym uczestniczyło 13 radnych 
„za” przejęciem głosowali: 

1. Dusznik Janusz 
2. Łagoda Małgorzata 
3. Kulikowski Dariusz 
4. Ciastoch Teresa 
5. Kukiełka Jacek 
6.Franaszczuk Bogusław  
7. Piłat Alicja 
8. Gorzała Ryszard 
9.Śliwa Tadeusz 
10.Pawlak Sławomir 
11.Solan Elżbieta 
12. Paul Stanisław 
13. Suszek Bogusław 

 
Głosy „przeciw” – 0 
„Wstrzymali się od głosu”-0 
Po głosowaniu Przewodniczący Rady przedstawił wynik głosowania i stwierdził, że Rada  przyjęła 
sprawozdanie jednogłośnie. 
Sprawozdanie z działalności Gminnej Biblioteki Publicznej - stanowi załącznik nr 10 do niniejszego 
protokołu. 
                                                 
                                                           P U N K T  NR 15 
 
Sprawozdanie z realizacji Programu Współpracy Gminy Izbica z Organizacjami Pozarządowymi oraz 
innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego w roku 2022, zostało omówione 
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przez Pana Burmistrza na wcześniejszych obradach Komisji. Pan Przewodniczący zapytał radnych czy 
mają jeszcze pytania odnośnie sprawozdania . Pytań nie zgłoszono . Pan Przewodniczący zarządził 
głosowanie 
W głosowaniu jawnym w którym uczestniczyło 13 radnych 
„za” przyjęciem głosowali: 

1. Dusznik Janusz 
2. Łagoda Małgorzata 
3. Kulikowski Dariusz 
4. Ciastoch Teresa 
5. Kukiełka Jacek 
6.Franaszczuk Bogusław  
7. Piłat Alicja 
8. Gorzała Ryszard 
9.Śliwa Tadeusz 
10.Pawlak Sławomir 
11.Solan Elżbieta 
12. Paul Stanisław 
13. Suszek Bogusław 

 
Głosy „przeciw” – 0 
„Wstrzymali się od głosu”-0 
Po głosowaniu Przewodniczący Rady przedstawił wynik głosowania i stwierdził, że Rada  przyjęła 
sprawozdanie jednogłośnie. 
Sprawozdanie z realizacji Programu Współpracy Gminy Izbica z Organizacjami Pozarządowymi oraz 
innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego w roku 2022 -stanowi załącznik nr 
11 do niniejszego protokołu. 
 
 
                                                             P U N K T  NR 16 
 
Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki , Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych i Narkomani w Gminie Izbica w roku 2022, zostało sporządzone przez Pana 
Przewodniczącego Komisji Pana Romana Kierepę. Pan Burmistrz szczegółowo omówił zagadnienia z 
działalności Komisji na wcześniejszych Komisjach Stałych.  Pan Przewodniczący zapytał radnych czy 
mają jeszcze pytania odnośnie sprawozdania . Pytań nie zgłoszono . Pan Przewodniczący zarządził 
głosowanie.                                                         
W głosowaniu jawnym w którym uczestniczyło 13 radnych 
„za” przyjęciem głosowali: 

1. Dusznik Janusz 
2. Łagoda Małgorzata 
3. Kulikowski Dariusz 
4. Ciastoch Teresa 
5. Kukiełka Jacek 
6.Franaszczuk Bogusław  
7. Piłat Alicja 
8. Gorzała Ryszard 
9.Śliwa Tadeusz 
10.Pawlak Sławomir 
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11.Solan Elżbieta 
12. Paul Stanisław 
13. Suszek Bogusław 

 
Głosy „przeciw” – 0 
„Wstrzymali się od głosu”-0 
Po głosowaniu Przewodniczący Rady przedstawił wynik głosowania i stwierdził, że Rada  przyjęła 
sprawozdanie jednogłośnie. 
Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki , Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych i Narkomani w Gminie Izbica w roku 2022 -stanowi załącznik nr  12 do niniejszego 
protokołu.                                                          
 
 
                                                         P U N K T  NR 17 
 
Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych oraz określenia 
granic obwodów publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Izbica od dnia 1 
września 2023 roku. 

Przewodniczący Rady  poinformował, że powyższy projekt uchwały został szczegółowo 
omówiony na dzisiejszym posiedzeniu Komisji i pozytywnie przez nie zaopiniowany. 
Mając powyższe na uwadze radni uznali, aby już nie omawiać przedmiotowego projektu uchwały. 
Zatem Przewodniczący Rady odczytał projekt  uchwały  i poddał go pod głosowanie. 
. 
W głosowaniu jawnym, w którym uczestniczyło 13  radnych 
„za” podjęciem uchwały głosowali: 

1. Dusznik Janusz 
2. Łagoda Małgorzata 
3. Kulikowski Dariusz 
4. Ciastoch Teresa 
5. Kukiełka Jacek 
6.Franaszczuk Bogusław  
7. Piłat Alicja 
8. Gorzała Ryszard 
9.Śliwa Tadeusz 
10.Pawlak Sławomir 
11.Solan Elżbieta 
12. Paul Stanisław 
13. Suszek Bogusław 

 
Głosy „przeciw” – 0 
„Wstrzymali się od głosu”-0 
Po głosowaniu Przewodniczący Rady przedstawił wynik głosowania i stwierdził, że uchwał została 
podjęta jednogłośnie. 
 
Uchwała Nr LXII.426.2023 w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych oraz 
określenia granic obwodów publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Izbica od dnia 
1 września 2023 roku. 
 – stanowi  załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 
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                                                             P U N K T  NR 18 
 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany przyjęcia Strategii Rozwiazywania Problemów Społecznych Gminy 
Izbica na lata 2023-2032. 

Przewodniczący Rady  poinformował, że powyższy projekt uchwały został szczegółowo 
omówiony na dzisiejszym posiedzeniu Komisji i pozytywnie przez nie zaopiniowany. 
Mając powyższe na uwadze radni uznali, aby już nie omawiać  projektu uchwały. 
Zatem Przewodniczący Rady odczytał projekt przedmiotowej uchwały  i poddał go pod głosowanie. 

 
W głosowaniu jawnym, w którym uczestniczyło 13  radnych 
„za” podjęciem uchwały głosowali: 

1. Dusznik Janusz 
2. Łagoda Małgorzata 
3. Kulikowski Dariusz 
4. Ciastoch Teresa 
5. Kukiełka Jacek 
6.Franaszczuk Bogusław  
7. Piłat Alicja 
8. Gorzała Ryszard 
9.Śliwa Tadeusz 
10.Pawlak Sławomir 
11.Solan Elżbieta 
12. Paul Stanisław 
13. Suszek Bogusław 

 
Głosy „przeciw” – 0 
„Wstrzymali się od głosu”-0 
Po głosowaniu Przewodniczący Rady przedstawił wynik głosowania i stwierdził, że Rada  podjęła  
uchwałę jednogłośnie. 
 
Uchwała Nr LXII.427.2022 w sprawie zmiany przyjęcia Strategii Rozwiazywania Problemów 
Społecznych Gminy Izbica na lata 2023-2032. 
 – stanowi  załącznik nr 14 do niniejszego protokołu. 
 
 
 

                                                           P U N K T  NR 19 

 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zmianę porozumienia międzygminnego dotyczącego 
przyjęcia przez Gminę Izbica od Gminy Nielisz częściowej realizacji zadań w zakresie zbiorowego 
zaopatrzenie w wodę. 

Przewodniczący Rady  poinformował, że powyższy projekt uchwały został szczegółowo omówiony 
na dzisiejszym posiedzeniu Komisji i pozytywnie przez nie zaopiniowany. 
Mając powyższe na uwadze radni uznali, aby już nie omawiać przedmiotowego projektu uchwały. 
Zatem Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt  uchwały  i poddał go pod głosowanie. 
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W głosowaniu jawnym w którym uczestniczyło 13 radnych 
„za” podjęciem głosowali: 

1. Dusznik Janusz 
2. Łagoda Małgorzata 
3. Kulikowski Dariusz 
4. Ciastoch Teresa 
5. Kukiełka Jacek 
6.Franaszczuk Bogusław  
7. Piłat Alicja 
8. Gorzała Ryszard 
9.Śliwa Tadeusz 
10.Pawlak Sławomir 
11.Solan Elżbieta 
12. Paul Stanisław 
13. Suszek Bogusław 

 
„za” przyjęciem uchwały  głosowało: 
Głosy „przeciw” – 0 
„Wstrzymali się od głosu”-0 
Po glosowaniu Przewodniczący przedstawił wynik głosowania i stwierdził, że  Rada podjęta uchwałę 
jednogłośnie. 
 
Uchwała Nr LXII.428.2023  uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zmianę porozumienia 
międzygminnego dotyczącego przyjęcia przez Gminę Izbica od Gminy Nielisz częściowej realizacji 
zadań w zakresie zbiorowego zaopatrzenie w wodę 
          - stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu. 
 
 

P U N K T  NR 20 
 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia wymagań jakie powinien spełnić przedsiębiorca ubiegający się 
o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie opróżniania zbiorników bez 
dopływowych lub osadników przydomowych oczyszczalni ścieków oraz transportu nieczystości 
ciekłych 

Następnie Przewodniczący wystąpił z zapytaniem czy są pytania lub uwagi do powyższego 
projektu uchwały. 
Radni nie wnieśli żadnych uwag. 
Mając powyższe na uwadze Przewodniczący Rady odczytał projekt przedmiotowej uchwały i 
poddał go pod głosowanie. 

 
W głosowaniu jawnym, w którym uczestniczyło 13  radnych 
za” podjęciem uchwały głosowali: 

1. Dusznik Janusz 
2. Łagoda Małgorzata 
3. Kulikowski Dariusz 
4. Ciastoch Teresa 
5. Kukiełka Jacek 
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6.Franaszczuk Bogusław  
7. Piłat Alicja 
8. Gorzała Ryszard 
9.Śliwa Tadeusz 
10.Pawlak Sławomir 
11.Solan Elżbieta 
12. Paul Stanisław 
13. Suszek Bogusław 

 
 
Głosy „przeciw” – 0 
„Wstrzymali się od głosu”-0 
Po głosowaniu Przewodniczący Rady przedstawił wynik głosowania i stwierdził, że Rada  podjęta 
uchwałę jednogłośnie. 
 
Uchwała Nr LXII.429.2023 uchwały w sprawie określenia wymagań jakie powinien spełnić 
przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie 
opróżniania zbiorników bez dopływowych lub osadników przydomowych oczyszczalni ścieków oraz 
transportu nieczystości ciekłych. 
 – stanowi  załącznik nr 16 do niniejszego protokołu. 
 
 
 

P U N K T  NR 21 
 
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Krasnostawskiego 
 

Następnie Przewodniczący wystąpił z zapytaniem czy są pytania lub uwagi do powyższego 
projektu uchwały. 
Radni nie wnieśli żadnych uwag. 
Przewodniczący odczytał projekt powyższej uchwały i poddał go pod głosowanie. 
 
W głosowaniu jawnym, w którym uczestniczyło 13 radnych 
za” podjęciem uchwały głosowali: 

1. Dusznik Janusz 
2. Łagoda Małgorzata 
3. Kulikowski Dariusz 
4. Ciastoch Teresa 
5. Kukiełka Jacek 
6.Franaszczuk Bogusław  
7. Piłat Alicja 
8. Gorzała Ryszard 
9.Śliwa Tadeusz 
10.Pawlak Sławomir 
11.Solan Elżbieta 
12. Paul Stanisław 
13. Suszek Bogusław 
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Głosy „przeciw” – 0 
„Wstrzymali się od głosu”-0 
Po głosowaniu Przewodniczący Rady przedstawił  wynik głosowania i stwierdził, że uchwała została 
podjęta jednogłośnie. 
 
Uchwała Nr LXII.430.2023 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Krasnostawskiemu 
   – stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu. 

 
 
 
 

                                                        P U N K T  NR 22    
 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2023 rok. 
 
Przewodniczący Rady  poinformował, że powyższy projekt uchwały został szczegółowo  omówiony na 
dzisiejszym posiedzeniu Komisji i pozytywnie przez nie zaopiniowany. 

Następnie Przewodniczący wystąpił z zapytaniem czy są pytania lub uwagi do powyższego 
projektu uchwały. Radni nie wnieśli żadnych uwag. 
Zatem Przewodniczący Rady odczytał projekt przedmiotowej uchwały  i poddał go pod głosowanie. 
 
W głosowaniu jawnym, w którym uczestniczyło 13 radnych 
za” podjęciem uchwały głosowali: 

1. Dusznik Janusz 
2. Łagoda Małgorzata 
3. Kulikowski Dariusz 
4. Ciastoch Teresa  
5. Kukiełka Jacek 
6.Franaszczuk Bogusław  
7. Piłat Alicja 
8. Gorzała Ryszard 
9.Śliwa Tadeusz 
10.Pawlak Sławomir 
11.Solan Elżbieta 
12. Paul Stanisław 
13. Suszek Bogusław 

 
„Głosy „przeciw” – 0 
„Wstrzymali się od głosu”-0 
Po głosowaniu Przewodniczący Rady przedstawił  wynik głosowania i stwierdził, że uchwała została 
podjęta jednogłośnie. 
 
Uchwała Nr LXII.431.2023 w sprawie zmian w uchwal budżetowej na 2023 rok 
 – stanowi  załącznik nr 18 do niniejszego protokołu. 
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                                                             P U N K T  NR 23 
 

Pan Przewodniczący udzielił głosu mieszkańcowi Gminy Izbica, który przedstawił  pytania      
i wnioski od mieszkańców Gminy i poprosił o wypowiedź  w tych tematach Pana Burmistrza. Pierwsza 
sprawa dotyczyła jakości emisji  w internecie Sesji Rady Miejskiej. „ Bardzo zła jest jakość dźwięku, 
prośba o poprawę,  zakup mikrofonów”. 

Druga sprawa dotyczyła drogi na Malincu.  „Mieszkańcy  pytają kiedy zostanie przeprowadzony 
remont tej drogi. W szczególności chodzi o odcinki, od wąwozu do Zalesia oraz odcinek wzdłóż 
czworaków , stan tej drogi jest  zły i bardzo utrudnia funkcjonowanie mieszkańcom”. Następne pytanie 
dotyczyło komunikatu o  konieczności zawierania umów na wywóz nieczystości. Mieszkańcy pytają 
czy może być podpisana więcej niż jedna umowa. Ostatnia sprawa dotyczy Kolei Dużej Prędkości. Czy 
zostały przeprowadzone konsultacje społeczne w tej sprawie. Dlaczego Klinkiernia nie została wpisana 
do Wojewódzkiej Ewidencji Zabytków, co pozwoliło by na zmianę trasy jednej z linii kolei. 
Pan Burmistrz udzielił  wyczerpujących odpowiedzi na poszczególne pytania. 
  Odnośnie  pierwszego pytania Burmistrz odpowiedział, że zostały już  zamówione mikrofony, 
które niewątpliwie poprawią jakość nagłośnienia w sali i tym samym jakość odbioru sesji w internecie. 

Odnośnie drugiego pytania Pan Burmistrz stwierdził, że wie jaka jest sytuacja na Malincu, ale 
takich dróg w całej Gminie jest około 40km. Problem, który nie pozwala zająć się  tak szybko tym 
remontem jest taki,  że cześć tej drogi znajduje się na terenie prywatnym. W tej chwili staramy się 
prawnie wyprostować sytuacje . Jeżeli ta kwestia zostanie rozwiązana ruszymy z pracami. Niestety nie 
będzie takiej możliwości, aby ta inwestycja była wykonana   jeszcze w tym roku.  

Jeżeli chodzi o umowy podpisywane na wywóz nieczystości to są dwa podmioty na terenie 
Gminy, które zajmują się wywozem, Pan Piłat z Romanowa oraz Gminne Przedsiębiorstwo Komunalne.  
Oczywiście może być podpisana więcej niż jedna umowa,  dopuszczalne są też umowy ustne. Wymóg 
ustawowy na dzień dzisiejszy jest taki, aby mieć udokumentowane dwukrotne wywiezienie nieczystości 
w roku. Odnośnie tematu Kolei Szybkiej Prędkości Pan Burmistrz poinformował, że ma obowiązek 
dbać o mieszkańców Gminy i  ze swojej strony zrobił wszystko co możliwe, aby przeforsować 
najkorzystniejszą linię trasy kolei biegnącej przez naszą Gminę. Był osobiście w Warszawie w 
Centralnym Porcie  Komunikacyjnym zgłaszał propozycje linii opracowanych przez Gminę. Były 
wysyłane pisma do Centralnego Portu Komunikacyjnego.  Wszystkie są zamieszczone na stronie 
Gminy.  Wraz z Komitetem wystąpił do Instytutu Kolejnictwa o powołanie biegłych w celu 
wytypowania wariantu trasy kolei najmniej uciążliwej dla mieszkańców Gminy. Instytut wytypował 
cztery propozycje tras linii z czego jedna została przedstawiona w CPK w Warszawie. 

 Teraz czekamy na decyzje CPK jakie  zostaną podjęte w stosunku do propozycji , które zostały 
im przekazane razem z opinią biegłych z Instytutu Kolejnictwa. Odnośnie konsultacji to Pan Burmistrz 
stwierdził, że na chwile obecną nie ma czego konsultować. Konsultacje mieszkańców Gminy z 
przedstawicielami CPK odbyły się kilka miesięcy temu. W chwili obecnej nie ma takiej możliwości, 
aby zmusić przedstawicieli Centralnego Portu Komunikacyjnego i Instytutu Kolejnictwa do przyjazdu 
i konsultacji. Jeżeli chodzi o wpisanie Klinkierni jako zabytku do Wojewódzkiej Ewidencji Zabytków, 
to doskonale wiemy co znajduje się  w Klinkierni. Wpisanie jej do Wojewódzkiej Ewidencji będzie 
wiązało się z odpowiednim zabezpieczeniem obiektu i utrzymaniem. Dlatego uważam ,że w tej chwili 
nie ma potrzeby nic zmieniać w tym temacie. 
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                                                              P U N K T  NR 24     
 
 
 
Po wyczerpaniu  porządku obrad Przewodniczący Rady podziękował wszystkim za uczestnictwo w sesji 
i zamknął obrady. 
 
 
 
Protokołowała: Beata Orkiszewska 
 
 
 
 
                                                              
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 


